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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 
Προς: Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Μ. Βορίδη 
            
Θέμα: «Αναγκαία η στήριξη των παραγωγών βυνιποιήσιμου κριθαριού στον 
νομό Βοιωτίας» 
 
Η οικονομική ζημιά που έχουν υποστεί οι παραγωγοί βυνοποιήσιμου κριθαριού του 
νομού Βοιωτίας τόσο λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού όσο και των δυσμενών 
καιρικών συνθηκών, είναι τεράστια καθώς οι βιομηχανίες παρασκευής μπύρας, που 
είχαν συμβόλαια με τους συγκεκριμένους παράγωγους, προβαίνουν σε μονομερή ́
αθέτηση του συμβολαίου, με αποτέλεσμα να απορροφούν ελάχιστες ποσότητες 
σχέση με εκείνες για τις οποίες είχαν δεσμευτεί στα συμβόλαια.  

Επιπλέον, τόσο οι υψηλές θερμοκρασίες μέσα στον μήνα Μάιο όσο και η έντονη 
χαλαζόπτωση που σημειώθηκε διάφορες περιοχές του νομού Βοιωτίας τις πρώτες 
ημέρες του Ιουνίου, είχαν ως αποτέλεσμα το ίδιο το προϊόν να έχει υποστεί μεγάλες 
ζημιές τόσο ως προς την ποιότητα όσο και προς την ποσότητά του.  

Επειδή για όλους τους παραπάνω λόγους οι παραγωγοί βυνιποιήσιμου κριθαριού 
βρίσκονται σε ιδιαίτερα προβληματική οικονομική κατάσταση,  

 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να στηρίξετε 
εμπράκτως τους παραγωγούς βυνοποιήσιμου κριθαριού;  

2. Είναι στα σχέδια της Κυβέρνησης η παροχή οικονομικής ενίσχυσης, όπως 
έγινε και με άλλους κλάδους και οικονομικές δραστηριότητες που επλήγησαν 
από την κρίση λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής  
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